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Goedemorgen [ERESS
Zie hieronder, in HOOFDLETTERS, een korte reactie op een aantal vragen.

Groet, [ERAS
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Onderwerp: RE: NSOB-essay 1: Leven in de Curve

Ik ben nog aan het lezen maar bij paragraaf 1.2 komen direct een aantal vragen op omdat daar uitgebreid staat beschreven wat

ze als bronnen hebben gebruikt. Waaronder documenten van VWS en interviews met medewerkers.

Op pagina 8 staat beschreven:

De voorliggende tekst betreft een overkoepelend, reflectief essay over de aanpak van VWS in de coronacrisis. Ten grondslag aan

dit essay ligt een aantal andere door ons opgestelde documenten, die de basis vormen waarop dit essay is gebouwd. Het gaat
om de volgende documenten:

* Feitenreconstructie van de eerste golf (januari tot en met juli 2020), op basis van het beschikbaar gestelde interne materiaal

en de openbare bronnen. Alle documenten die beschikbaar waren zijn in dit overzicht opgenomen.
* Verhalenbundel waarin ervaringen en verhalen van medewerkers van VWS die kenmerkend zijn voor hoe zij het werken in

de crisisaanpak hebben beleefd of nog steeds beleven, centraal staan.

* Media-overzicht voor diezelfde periode, op basis van de omgevingsanalyses die ter beschikking zijn gesteld (tot en met half

juli). In het media-overzicht zijn alle in de omgevingsanalyses als relevant geidentificeerde bronnen opgenomen.

De eerste twee documenten zullen bij media direct vragen oproepen in de categorie: mogen wij die ook ontvangen? [ad zi

dat natuurlijk ook al. Denk dat we moeten beginnen om bij NSOB na te gaan wat hun beleid is in dergelijke situaties. En

vervolgens ook voor onszelf bedenken hoe we daar mee om kunnen gaan, rekening houdend met privacy, Wob, andere

onderzoeken en zoveel mogelijk transparantie. WAT BETREFT DE FEITENRECONSTRUCTIE: MET DE NSOB IS

VOORALSNOG AFGESPROKEN DAT ZE DE TIJDLIIN NIET OP HUN WEBSITE PLAATSEN MAAR DESGEVRAAGD TER BESCHIKKING

STELLEN.

Daarnaast is het belangrijk om uit te zoeken of het bestaan van dit onderzoek aan de Kamer is gemeld. Dat zou ontzettend

helpen in het schetsen van de achtergrond en context als dit wordt gepubliceerd. NEEN, DIT IS BIJ MIJN WETEN NIET EERDER

MET DE KAMER GECOMMUNICEERD.

En daarvoor zou het ook ontzettend helpen om iets te kunnen zeggen over andere onderzoeken die lopen zoals het OVV

onderzoek en het Deloitte onderzoek. En er is vast meer... Hebben jullie daar een overzicht van? ZEKER, ER IS ZELFS AL EEN

OVERZICHT NAAR EEN VAN BEIDE KAMERS GESTUURD.

Paragraaf 1.2 start met beschrijving dat het op verzoek van VWS gebeurt. Kan NSOB in diezelfde paragraaf beschrijven hoe zij
dit onafhankelijk aanpakken en hoe ze dat waarborgen? Voor hen is dat waarschijnlijk zo vanzelfsprekend dat het niet bij ze

opkomt maar nu blijft toch de suggestie hangen dat VWS veel invloed heeft op de inhoud. DIT KAN ONDERWERP VAN GESPREK

ZIJN TUSSEN DE NSOB ENCE
Ik lees verder. Omwille van de snelheid wilde ik dit alvast aan je voorleggen. Wordt vervolgd.

Dank!
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